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ZAPISNIK. 21. SEJE SKUPŠČINE DRUŠTVA 

 
za varstvo voda Polica »Bistrina«, ki je bila v petek, 10.03.2023, s pričetkom ob 

18:30 uri v dvorani gasilskega doma na Polici. Od povabljenih gostov sta se 

skupščine udeležila predsednik KS Domen Logar in podpredsednik PGD Polica 

Nejc Mlakar. Župan občine Grosuplje se je opravičil zaradi zadržanosti. 

Skupščino je otvoril predsednik društva Bistrina g. Boštjan Vidic, ki je pozdravil 

navzoče in predlagal naslednji dnevni red: 

Dnevni red: 

1. Otvoritev Skupščine in pozdrav 

2. Izvolitev organov Skupščine: 

- delovnega predsedstva 

- zapisnikarja 

- overovateljev zapisnika 

- verifikacijske komisije 

3. Pregled in potrditev zapisnika 20. seje Skupščine za leto 2021 

4. Poročila o delu društva za leto 2022 

- poročilo predsednika 

- poročilo blagajnika 

- poročilo odgovorne osebe za notranji nadzor 

- poročilo nadzornega odbora 

5. Razprava po poročilih 

6. Program dela društva za leto 2023 

7. Vprašanja in pobude članov ter zaključek  

 

Pripomb na dnevni red ni bilo. 

SKLEP 1: Navzoči člani  Skupščine so soglasno potrdili predlagani dnevni 

red 

 

AD 1/ Otvoritev Skupščine in pozdrav 

Predsednik društva Boštjan Vidic je otvoril skupščino in pozdravil navzoče.  
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AD2/Izvolitev organov Skupščine 

Predsednik društva Boštjan Vidic je predlagal naslednje organe Skupščine.  

Predsednik: Marjan Kastelic 

Člana predsedstva: Franci Merzel, Franc Vidic  

Verifikacijska komisija: Sebastjan Kastelic,  Janez Kokole  

Zapisnikarica: Stanka Vidrih 

Overovatelja zapisnika: Ivo Puhar, Luka Potokar 

 

Pripomb na dnevni red ni bilo. 

SKLEP 2: Predlagani organi Skupščine so bili soglasno sprejeti. 

 

 

Verifikacijska komisija je podala informacijo o prisotnosti. 

Prisotnih je bilo več kot 10% vseh članov, zato je bila seja sklepčna in se je 

lahko nadaljevala. 

 

AD3/ Pregled in potrditev zapisnika 20. seje Skupščine 

Predsednik Skupščine, Marjan Kastelic, je prebral zapisnik 20. seje.  

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

SKLEP 3: Člani skupščine sprejmejo sklep, zapisnik 20. seje Skupščine je 

soglasno sprejet 

 

AD4/ Poročila o delu društva za leto 2022: 

 

AD4/1 Poročilo predsednika 

Poročilo je podal predsednik Boštjan Vidic.  

Upravni odbor društva je  imel  v  letu 2022 pet rednih sej, na katerih smo 

obravnavali in reševali aktivnosti v zvezi z delovanjem društva. Poleg rednih 

vzdrževalnih del je izpostavil pripravo dokumentacije za oddajo vloge za  

podaljšanje Vodnega dovoljenja. 26.10.2022 smo vlogo oddali. Zaradi 

zaostankov na Direkciji RS bo vloga obravnavana v drugi polovici leta. 

Začeli smo poizvedbo glede nadgradnje vrtine ali izgradnje nove. Hidrolog bo v 

letošnjem letu pripravil oceno kapacitet naše vrtine,  če bo študija pokazala, da 

je povečanje črpalke smiselno, jo bomo zamenjali z zmogljivejšo. 
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Ob koncu leta smo razdelili koledarje vsem uporabnikom vodovodnega 

sistema in obvestila o porabljeni vodi. Ponovno ugotavljamo dober odziv 

obveščanja o porabljeni vodi preko elektronske pošte. Kot v preteklih letih 

smo najbolj zaslužnim članom podelili nagrade. 

 

Podrobnosti poročila predsednika so v prilogi. 

 

 

AD4/2 Poročilo blagajnika 

je podala blagajničarka Nina Vidic.  
   

Presežek prihodkov v letu 2022:     9.431,84 

Sredstva na TR na dan 31.12.2022:   66.817,57 

 

Podrobnosti so predstavljene v priloženem finančnem poročilu. 

 

AD4/3 Poročilo odgovorne osebe za notranji nadzor 

Odgovorni za notranji nadzor in zagotavljanje skladnosti, Franci Merzel, je 

podal poročilo o rezultatih analiz pitne vode. V skupno 21 preizkušanjih ni bilo 

ugotovljenih nobenih fizikalno kemijskih neustreznosti neskladnosti in 

nobenih za zdravje nevarnih mikrobioloških neskladnosti.  

Na podlagi rezultatov preiskav društvo zagotavlja, da je voda iz našega sistema 

kvalitetna in ustrezna za uporabnike.   

Podrobnosti v priloženem poročilu in na spletni strani društva. 

 

AD4/4 Poročilo nadzornega odbora (NO) 

Viktor Dežman je podal poročilo NO.  

NO se je sestal 08.03.2023 takrat pregledal vso dokumentacijo društva za leto 

2022 in ugotovil, da je bilo finančno poslovanje pravilno, dokumentacija 

vzorno urejena in nimajo pripomb na poslovanje. Predlagajo iskanje lokacije 

za novo vrtino. 

 

 

AD5/ Razprava po poročilih 

 

Pripomb na poročila ni bilo. 

SKLEP 5: Skupščina soglasno potrjuje poročila: predsednika, blagajnika, 

odgovorne osebe za notranji nadzor in nadzornega odbora 
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AD6/ Program dela za 2023 

Predsednik društva Boštjan Vidic je predstavil načrt dela društva za leto 2023. 

Le-ta obsega: 

- redno vzdrževanje in odprava okvar 

- dodelava vloge za podaljšanje vodnega dovoljenja 

- poizvedba za razširitev z izdelavo vrtine 

Pripomb na plan dela ni bilo. 

SKLEP 6: Navzoči so soglasno potrdili program dela za leto 2023. 

 

 

AD7/ Vprašanja in pobude članov ter zaključek 

 

Oglasil se je predsednik KS Domen Logar. Iz zapisnika lanske seje je ugotovil, 

da smo krajani zainteresirani za izgradnjo kanalizacije. Pri predaji funkcije 

predsednika o tem ni bil obveščen. Predlaga da Bistrina, kot pobudnik, pošlje 

dopis na KS Polica, ki bo pobudo posredovala na občino.  

 

Predsednik GD Polica Nejc Mlakar se je društvu Bistrina zahvalil za dobro 

sodelovanje in zagotovitev dobre vode za uporabnike in za gasilske namene.  

 

Skupščina se je  zaključila  ob 19.15 uri. Sledila je  pogostitev  in  nadaljevanje 

razprav ob mizah.  

 

Zapisala:   

 

 

Predsednik skupščine:  

 

 

Overovatelja zapisnika:  

 

 

  

 

Polica 10.3.2023 


